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How to learn English well
　　English is important and useful to us. How can we learn it well? Here are my suggestions.
　　First, we should often listen to the tapes, English songs and programs. Watching English movies is also helpful to us. Second, we should speak English in class as much as possible. Don\'t be afraid of making mistakes. The more you speak, the fewer mistakes you\'ll make. We\'d better join the English club and practice with others. Third, we can read more English newspapers and magazines. It\'s good for us. At last, we should recite some good passages and keep diaries.
　　In a word, as long as we do more listening, speaking, reading and writing, we will learn English well.
　　>如何学好英语
　　英语对我们很重要，也很有用。我们怎样才能学好呢?这里是我的建议。
　　首先，我们应该经常听磁带、英语歌曲和节目。看英语电影对我们也有帮助。其次，我们应该尽可能多地在课堂上讲英语。不要害怕犯错误。你说得越多，你犯的错误就越少。我们最好加入英语俱乐部，和其他人一起练习。第三，我们可以看更多的英文报纸和杂志。它对我们是有好处的。最后，我们应该背诵一些好文章，并记日记。
　　总之，只要我们多听、说、读、写，我们就能学好英语。
How to Learn English Well
　　English is one of the most important subjects in middle school. Almost everyone knows that we should learn English well, but few of us know how to learn it well. Karl Marx has set a good example for us. He once said, \"When one is learning a foreign language, he must use the foreign language.\" In this way, he could use several languages. A saying goes, \"Practice makes perfect.\" When we learn English, we should read more, speak more, listen to English from time to time and practise writing every day. Don\'t be afraid of making mistakes. Only in this way can we learn it well.
　　>如何学好英语
　　英语是中学最重要的学科之一。几乎每个人都知道我们应该学好英语，但我们中的少数人知道如何学好它。马克思卡尔为我们树立了一个好榜样。他曾经说过：“当一个人在学习外语时，他必须使用外语。”这样，他可以用几种语言。俗话说，“实践使完美”，当我们学习英语时，我们应该多读、多说、多听英语，每天练习写作。不要害怕犯错误。只有这样，我们才能学好它。
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